
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL - 
CONSELL EDUCATIU DE MALGRAT DE MAR 

 
 
El 28 de juny de 2021, quan són les 19:05 h, prèvia convocatòria per aquest dia, es 
reuneixen per mitjans virtuals i a través de l’aplicació Jitsi els membres del Consell 
Escolar Municipal- Consell Educatiu de Malgrat de Mar en sessió ordinària. 
 
 
HI ASSISTEIXEN 
 

 Lurdes Borrell Arigós, regidora d’Educació, que presideix l’acte 

 M. Carmen Ponsa Monge, representant del grup polític municipal JxM 

 Jofre Serret Ballart, representant del grup polític municipal JxC-MEM 

 Maria Ester Martínez Tarrés, representant del grup polític municipal ERC-AM 

 Enric Zaldo Aubanell, representant del grup polític municipal CUP-AMUNT 

 Manel Belmonte Gázquez, representant del sector professorat de l’INS Ramon 
Turró i Darder 

 Xavier Alvarez Garcia, representant del sector professorat de l’escola Marià 
Cubí i Soler 

 Vanessa Martí Vega, representant del sector professorat de l’Escola Mare de 
Déu de Montserrat 

 Lluïsa Forroll, representant del sector professorat de les Escoles Fonlladosa 

 Lluís Robert Hernández, representant del sector professorat de Maristes Sant 
Pere Chanel 

 Maria Adrogué Trascastro, representant del sector professorat de l’Escola 
Vedruna 

 Laura Porras Olivé, representant suplent del sector mares i pares d’alumnes de 
l’INS Ramon Turró 

 Gustavo Héguy Charamelo, representant del sector pares de l’Escola Mare de 
Déu de Montserrat 

 José M. González Muñoz, representant del sector pares del Col·legi Maristes 
Sant Pere Chanel 

 Antonio Pérez Ortega, representant del sector de personal administració i 
servei de l’Escola Mare de Déu de Montserrat 

 Mireia Puigvert Mallart, representant del sector de personal administració i 
servei del Col·legi Maristes Sant Pere Chanel 

 Maria Victòria Garcia Gambín, representant del sector de personal 
administració i servei de l’Escola Vedruna 

 Jaume Carles Frisuelos, representant del sector directors i titulars dels centres 
de l’IES Ramon Turró i Darder 

 Vicenç Nadal Valiente, representant del sector directors i titulars dels centres 
de l’Escola Mare de Déu de Montserrat 

 Josep Ragull i Bachiller, representant del sector directors i titulars dels centres 
de les Escoles Fonlladosa 

 M. Antònia Pelegrín Ramo, representant del sector directors i titulars dels 
centres del Col·legi Sant Pere Chanel 



 Mònica Herberg Busch, representant suplent del sector directors i titulars dels 
centres de l’Escola Vedruna, en substitució de Laura Puig i Vergés, que excusa 
la seva absència 

 
No hi assisteixen: 
 

 Cinzia Valbonesi Prieto, representant del grup polític municipal PSC-PM, que 
excusa la seva absència 

 Mercè Tarrés Vilardebó, representant del sector pares i mares d’alumnes de 
l’escola Marià Cubí i soler 

 Vanessa Urrea Moreno, representant del sector pares de les Escoles 
Fonlladosa 

 Eva Roca Vila, representant del sector pares de l’Escola Vedruna Malgrat 

 Vasily Nikitin, representant del sector alumnes de l’IES Ramon Turró i Darder 

 Martí Raja Castillo, representant del sector alumnes de les Escoles Fonlladosa 

 Miguel Vergel Cáceres, representant del sector alumnes del Col·legi Sant Pere 
Chanelk 

 Adrià López Moral, representant del sector alumnes de l’Escola Vedruna 
Malgrat 

 Luz Mateos Domínguez, representant del sector de personal administració i 
servei de l’Escola Marià Cubí i Soler. 

 Isabel Creus Moreno, com a representant del sector directors i titulars dels 
centres de l’escola Marià Cubí i Soler, que excusa la seva absència al no 
ocupar ja aquest càrrec 

 
 
Hi assisteixen també Núria Gibert Lluís, directora de l’Escola d’Adults i Mari Cruz 
Garzon Membrives, directora de la Llar d’Infants Municipal. 
 
Hi assisteix Marta Puignou Hernández, que actua com a secretària. 
 
Hi assisteix també, com a convidada, la Sra. Mireia Hernández Machado, D.U.I. Pediatria 
de l’Àrea Bàsica de Salut Malgrat-Palafolls. 
 
 
Comprovada l'existència de quòrum d'assistència necessari perquè pugui ésser iniciada, 
la presidenta obre la sessió, i dona la benvinguda a tots els presents, amb el format en 
línia a causa de la situació encara de pandèmia per la COVID. 
 
La Sra. Borrell fa un agraïment i reconeixement a la tasca realitzada per tota la comunitat 
educativa, durant aquest curs 2020-2021 tan complex. 
 
A continuació dona pas als diferents temes inclosos a l’ordre del dia de la sessió: 
 
1r. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
Els membres del Consell prenen raó de l’acta de la Sessió Ordinària del Plenari del 
Consell Escolar Municipal- Consell Educatiu de Malgrat de Mar de data 20 de juliol de 
2020, que queda aprovada. 
 



 
 
2n. Calendari escolar curs 2021-2022 
 
La Sra. Borrell informa sobre el calendari escolar 2021-2022 segons l’ORDRE 
EDU/119/2021, de 28 de maig, per la qual s'estableix el calendari escolar del curs 
2021-2022 per als centres educatius no universitaris de Catalunya 
 
 
En aquesta resolució es detalla: 

 Inici del curs el 13 de setembre de 2021 

 Vacances de Nadal del 23 de desembre de 2021 al 7 de gener de 2022 

 Vacances de Setmana Santa de l’11 al 18 d’abril de 2022 

 Finalització del curs escolar el 22 de juny de 2022 
 
Així mateix, tenen la consideració de dies festius els que determini la disposició 
corresponent del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies, i els dos dies de 
festa local, aprovats per l’Ajuntament de Malgrat de Mar. En la data de celebració del 
present plenari hi ha aprovada com a festa local per l’any 2021 el 7 de desembre, 
restant pendents d’aprovació les festes locals per l’any 2022. 
 
La Sra. Borrell exposa la proposta de la Comissió Permanent pel que fa a les dates de 
lliure disposició pel curs 2021-2022: 
 

 11 d’octubre 

 25 i 28 de febrer 

 2 de maig 
 

Es dona per aprovada la proposta de calendari escolar presentada.  
 
 
3r. Preinscripcions i matrícules del curs 2021-2022 
 
S’informa del nombre de places ofertades d’EI3 i 1r ESO i del nombre de sol·licituds 
rebudes per aquests nivells d’escolarització, durant el període de preinscripció. 
 

Nivell Places ofertades Sol·licituds 

EI3 200 137 

1r ESO 103 92 

 
 
La Sra. Borrell comenta que la davallada en el nombre de sol·licituds de preinscripció a 
EI3 està directament relacionada amb la davallada en la natalitat. 
 
 
4t. Projectes de Servei Comunitari curs 2020-2021 
 
La Sra. Borrell informa que els projectes de Servei Comunitari aquest curs 2020-2021 
s’han adaptat a les circumstàncies produïdes per la situació de la pandèmia. Malgrat el 
replantejament, els projectes han rebut una valoració molt positiva tant per part dels 
centres educatius com pel Departament d’Educació. 



 
Pel que fa a les Escoles Fonlladosa, la Sra. Forroll explica les adaptacions que han 
hagut de realitzar per continuar amb el projecte de donació de sang, que des de ja fa 
una cursos organitza el centre, de forma conjunta amb el Banc de Sang, i que inclouen 
un protocol de seguretat més exhaustiu i la supressió de la donació de plasma.  
 
El Sr. Belmonte, de l’Institut Ramon Turró i Darder, informa que aquest curs han hagut 
de realitzar molts canvis, i adaptar els projectes ja existents. Aquest curs han realitzat 
projectes en relació a la neteja de platges, una recollida de material escolar per 
reutilitzar i una col·laboració amb Càritas pel Gran Recapte d’Aliments. 
 
Per part de Maristes sant Pere Chanel, la Sra. Pelegrín exposa que els projectes que 
han realitzat també s’han hagut d’adaptar a les circumstàncies. Aquests projectes han 
sigut una campanya de donació de sang pel Banc de Sang i un projecte solidari per 
Càritas. 
 
Pel que fa a l’escola Vedruna, la Sra. Herberg explica que han pogut continuar amb el 
projecte Apadrina un avi i han organitzat també una marxa solidària per recollir 
alimenents, ambdós projectes per Càritas. 
 
Tots els centres en fan un balanç positiu. 
 
 
5è. Camins escolars 
 
La Sra. Borrell exposa les adaptacions del projecte Camins Escolars, aquest curs 
2020-2021, als canvis en els horaris i ubicacions de les entrades i sortides dels 
diferents centres escolars, que aquests han realitzat, dins les actuacions dels Plans 
d’actuació per a centres educatius en el marc de la pandèmia, proposats pel 
Departament d’Educació.  
 
Sol·licita als assistents fer-ne una valoració global per poder valorar conjuntament amb 
la Policia Local, l’aplicació d’aquest de cara al curs 2021-2022. 
 
La Sra. Forroll, fa la petició de continuar el format actual, que valora de forma positiva. 
La Sra. Pelegrín i la Sra. Adrogué proposen una reunió amb la Policia Local. 
El Sr. Álvarez comenta que tallar al trànsit davant l’escola Marià Cubí ha sigut molt 
positiu, i que la seva preocupació és l’acumulació de famílies a la porta d’entrada, que 
és única. 
El Sr. Nadal també en fa una valoració molt positiva. 
 
La Sra. Borrell informa que es farà una reunió amb la Policia Local, per valorar les 
diferents casuístiques dels centres, de cara al proper inici de curs. 
 
 
6è. Valoració dades COVID curs 2020-2021 
 
Per informar sobre aquest tema s’ha convidat a participar al Consell Escola Municipal 
a la Sra. Hernández, referent COVID a les escoles de Malgrat i Palafolls. 
 
La Sra. Hernández exposa el protocol que s’ha seguit per tractar els casos de contagis 
per coronavirus entre la població escolar, i que valora com a exitós pel treball en equip 
que s’ha realitzat amb els centres educatius. 
 
 



 
 
Explica que les deteccions de casos positius en la població escolar s’han realitzat per 
3 vies: per les visites a pediatria de possibles casos, per ser contactes estrets de 
familiars i per casos detectats a les escoles. 
 
El protocol establia que en cas de detectar una cas positiu s’enviava un correu 
electrònic a epidemiologia per comunicar aquesta situació. A continuació es feien PCR 
al grup classe, als centres educatius, en unitats mòbils. Des de les direccions dels 
centes es comunicava a les famílies la necessitat d’aïllament. 
 
Aporta xifres de la incidència de casos positius en COVID-19 entre la població escolar 
de Malgrat el curs 2020-2021:  
 
S’han detectat un total de 104 casos de COVID entre la població escolar. D’aquests, 
75 s’han detectat directament i 29 s’han detectat com a contactes estrets un cop feta la 
detecció inicial. 
 
Dels 104 casos, 101 corresponen a l’alumnat i 3 a personal del centre Els 104 casos 
positius representen un 3% del total de població escolaritzada. Aquesta dada implica 
una incidència de positivitat en població escolar a Malgrat de Mar inferior a la mitjana 
de Catalunya, que se situa en el 5%, segons el Traçacovid. 
 
La Sra. Hernández insisteix en que aquesta menor incidència que a la resta de 
Catalunya ha estat gràcies al treball de tots els agents implicats. 
 
Per trimestres, el nombre de casos positius ha estat de 63 al 1r trimestre, 24 al 2n 
trimestre i 17 al 3r trimestre. 
 
Pel que fa al nombre de PCR realitzades, aquest ha estat de 1.628, amb els 
corresponents aïllaments, això implica que s’han realitzat proves al 48,3% de la 
població escolar del municipi. 
 
Pel que fa al personal dels centres educatius, exposa que després de les vacances de 
Nadal es va realitzar un cribratge voluntari a tot el personal. D’un cens total de 613 
persones, s’han realitzat tests a 578 professionals, i s’han detectat un total de 2 
positius. 
 
La Sra. Hernández explica que es feien tests d’antígens per poder donar d’alta i que 
gràcies a això no s’ha arribat a la mitjana del 5% de Catalunya. També exposa que les 
vacunes permetran sortir de la pandèmia. 
 
Sobre el brot detectat a Mallorca, en el que hi havia alumnes de Malgrat en viatges 
organitzats un cop acabat el curs escolar, informa que s’han realitzat PCR a tot 
l’alumnat amb el corresponent aïllament de 10 dies. 
 
Finalment, comenta que si es permet treure la mascareta a les aules i l’alumnat no 
està vacunat, hi haurà contagi. 
 
La Sra. Ponsa agraeix la feina feta a l’Àrea Bàsica de Salut, a la Sra. Hernández i a les 
escoles del municipi. 
 



La Sra. Borrell agraeix la participació i l’explicació realitzada avui per la Sra. 
Hernández, així com la feina feta durant aquests mesos, en nom propi en nom del 
Consell Escolar Municipal 
 
 
7è. Projecte GR 2020-2021 
 
La Sra. Borrell informa que, en la 9 ena edició del Projecte GR, i amb les adaptacions i 
reduccions de ràtio en els grups, com a mesures d’adaptació a la situació de 
pandèmia, el nombre de participants en les diferents accions és: 
 

 Èxit primària: 34 participants 

 Èxit secundària: 35 participants 

 Emociona’t: 6 participants 
 
Explica també que el projecte GR s’ha traslladat a l’espai socioeducatiu de Ca l’Arnau. 
 
La Sra. Adrogué pregunta si aquest estiu també es realitzarà el Projecte PROA. 
 
La Sra. Borrell respon que aquest any no ha estat possible. 
 
 
8è. Servei Socioeducatiu 2020-2021 
 
El Sr. Serret informa que s’ha posat en marxa el Servei Socioeducatiu, a l’espai de Ca 
l’Arnau, per a l’atenció i el treball amb infants i famílies derivades per Serveis Socials.  
La valoració inicial de l’espai i del servei és positiva per part de les famílies. Aquest 
servei comparteix espai amb el ja existent Projecte GR. 
 
La Sra. Adrogué valora positivament la comunicació amb la referent del projecte. 
 
El Sr. Nadal comenta que caldria donar continuïtat al servei més enllà de 6è de 
primària, com es fa amb el Projecte GR. 
 
El Sr. Serret respon que el servei actualment atén infants fins els 12 anys, però que es 
valorarà ampliar el servei a diferents etapes educatives. 
 
 
9è. Pla de prevenció i atenció de l’absentisme escolar 
 
La Sra. Borrell informa que s’ha sol·licitat un suport a la Diputació de Barcelona per 
avançar en el desenvolupament d’aquest pla i anima als centres educatius a que el 
facin seu, remarcant la importància de que es designi un referent a cada centre per 
treballar a la Comissió Local d’Absentisme. 
 
 
10è. Projecte singular “La Pilona” 
 
La Sra. Borrell informa que el conveni de col·laboració entre el Departament 
d’Educació de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Malgrat de Mar pel 
projecte singular “La Pilona” està actualment vigent i fins el curs 2022-2023. 
 
Pel que fa a la participació, en l’edició 2020-2021 hi han participat un total de 16 
alumnes: 1 de les Escoles Fonlladosa, 1 de l’Escola Vedruna i 14 de l’Institut Ramon 
Turró i Darder. 



 
 
 
11è. Torn obert de preguntes 
 
Al no efectuar-se cap pregunta per part dels membres assistents del consell Escolar 
Municipal, la presidenta agraeix l’assistència dels presents i a les 20:15 h aixeca la 
sessió i la dona per finalitzada, de la qual posteriorment s’estén aquesta acta perquè 
en quedi constància. 

 
 
 
 

La presidenta del Consell Escolar Municipal                       La secretària 
 

 
 

 


